
  

 

ÅRSBERETNING for 01.01-31.12.2022 
Styrets beretning om AMK i året som har gått. 
 

 

1. Hovedpunkter fra styrets arbeid 

Det er avholdt 13 styremøter i 2022.  

Vårsemesteret var søknader til støttemidler etter pandemi og til konserter, regnskapssystem 

opprydding, konsertaktiviteten, dresskode, lydutstyr og logo i fokus. Videre ble medlem 

situasjonen og rekrutteringsarbeid diskutert inngående. Det ble bl.a. avlyst konserter to 

konserter, som var bekymringsfullt. Det ble besluttet å kjøre en rekrutteringskampanje. 

Logoen fikk en mindre justering, lydutstyr er innkjøp for bruk ved utekonserter, og kasserer 

vurderte alternative regnskapssystemer, men inntil videre beholdt det eksisterende etter mange 

timers opprydding. 
Rekruttering. Styreleder utarbeidet og la fram kostnadsalternativer som ble godkjent, og 

kampanjen ble besluttet gjennomført tidlig i august. Det ble arbeidet fram et materiale som ble 

godkjent i styret og distribusjonsmetode ble endret fra tiltenkt dugnad til innkjøpt 

ombringingstjeneste for å nå de over 7000 husstandene i Asker sentrum nærområde. Foldere 

ble distribuert sammen med flyers hengt opp på bl.a. kjøpesentra. 

Utvikling. Det ble i forrige år innarbeidet en Dropbox løsning for distribusjon av sanger m.v. 

Dette fungerte dels dårlig for en del medlemmer. Da det dukket opp en mulighet for å få 

utarbeidet en nye hjemmeside i regi av Akershus Sangerforum besluttet styret å henge seg på 

det. Kostnadene ville bli lavere enn tidligere hjemmeside og Dropbox. Styreleder og nestleder 

tok oppgaven med utviklingen. Ny hjemmeside ble presentert for medlemmene i 

medlemsmøte 05.11 og ser ut til å ha blitt en suksess og godt mottatt. Administratorene 

arbeider videre med utvikling av siden og innspill fra medlemmene tas med.  

AMK aktivetetsnivå, opptredener. Det har gjennom året i styret blitt diskutert belastningen 

på kormedlemmene i forhold til konserter. Dette har også vørt tema på flere medlemsmøter. 

Det er vedtatt etter vårsesongen at vi skal trappe ned/avslutte institusjonskonserter og beholde 

innbyggertorgene. Dette har bla. blitt begrunnet i styret med synlighet og at 

rekrutteringseffekter er større i innbyggertorgene. 

Gallakonsertarrangementet ble i 2022 tatt fram igjen, og det ble vedtatt på nytt at vi skulle 

delta. Nå øvinger startet i oktober var antallet fra AMK redusert til 7 stk. Det ble derfor gjort 

en beslutning på at vi skulle holde separate øvinger for Gallkonserten, for ikke å begrense 

øvinger for øvrige medlemmer. Det ble følgelig initiert øvinger der alle korene i 

Gallakonserten ble invitert, og det ble satt en øvingsavgift for å dekke dirigent honoraret. 

AMK dirigent Inger var leder for øvingene. Dette førte til at kostnadene gikk i null (et lite 

overskudd). 

Samarbeid. Samarbeidet med Sandviken Mannskor ble tatt opp igjen. Det er vedtatt at vi skal 

prioritere dette i 2023. Vi skal følgelig ha felles Landssangerstevne med Sandviken i juni 

2023. Samarbeidet med Mellomblæs er vedtatt settes på pause i vårsesongen. 

Økonomi. Det henvises til senere kapittel i årsberetningen. 

 

 

 

 



  

2. Styresammensetning og utvalg i 2022. 
På utsatt ordinært årsmøte 21.06.2022 ble valgkomiteens innstilling lagt frem for avstemming 

og vedtatt som vist under: 

 

 

Valgresultat for styret 2022 iht innstilling fra valgkomiteen: 

(På valg i årsmøtet 2023 avmerket) 

         

Formann Kaare Kleven  Valgt for  1 år på valg for 2023 

Nestformann Paul Heyerdahl valgt for 2 år gjenstår 1 år 

Sekretær Terje Hopaneng valgt for  2 år gjenstår 1 år – permisjon, må 

spørres 

Kasserer Ulf Westgaard  gjenstår  1 år på valg for 2023 

Styremedlem Henrik Eie  gjenstår  1 år på valg for 2023 

 

Øvrige tillitsverv: 

Revisor: Ragnar Hoen   gjenstår 1 år på valg for 2023 

Sangutvalg: Dirigent Inger Farstad leder  permanent, ikke på valg 

Arkivar: Tor-Bjørn Jensen Valgt for 2 år gjenstår 1 år 

Ordenskomite:Paul Heyerdal  valgt for 2 år gjenstår 1 år 

  Henrik Eie  gjenstår  1 år på valg for 2023 

 

Stemmeledere 

1.tenor  Gunvald Jakobsen  valgt for 1 år på valg for 2023  

2.tenor  Paul Heyerdahl  valgt for 1 år på valg for 2023 

1.bass  Jens Lidemark   gjenstår  2 år gjenstår 1 år 

2.bass  Mons Oppedal  gjenstår  2 år gjenstår 1 år  

 

Valgkomite for 2023:  

Gunnar Dahl og Terje Asdøl 

 

Styret fikk for 2022 ett nytt medlem som gikk inn som sekretær. I perioden har han pga 

belastning valgt å be styret om permisjon, som er innvilget. Han står følgelig som permittert 

betalende medlem. Det er ikke tatt inn ny sekretær i styret, da rollen inntil videre er dekket av  

styreleder. 

 

 

 

2. Medlemmer. 

Utviklingen av medlemstall fortsatte i starten av året litt som slutten av året før, men frafall. I 

løpet av året har 3 medlemmer sluttet  og det har kommet inn 6 nye medlemmer som er 

gledelig og forhåpentlig dels på grunn av rekrutteringene og bedre synlighet ute blant 

publikum i løpet av året. Kormedlemmene skal ha ros for god medvirkning til dette! 

 

 

 



  

Pr. 31.12.2022 hadde koret 24 aktive medlemmer: 

1.tenor      5 stk. 

2.tenor      5 stk. 

1.bass       6 stk. 

2.bass       7 stk. 

Pluss ett helt nytt medlem i desember som ikke er plassert ennå! 

 

AMK medlem Einar Borgersrud døde i 20.02.22 

 

I løpet av året har følgende medlemmer fått utmerkelser: 

10 års medalje  grønt bånd   Hugo Sørensen 

10 års medalje  grønt bånd   Per Kasbohm – in absentia 

15 års medalje  grønt bånd med hvit stripe Gunnar Dahl 

20 års medalje  blått bånd   Terje Asdøl 

 

 

3. Dirigent. 
Inger Farstad har vært vår dirigent i 2022. Revidert kontrakt ble tegnet for perioden 22.11.21- 

22.11.22. Styret har gjennomgått kontrakt for 2023 og kontrakten er signert uten endringer. 

 

 

4. Øvinger. 
Øvinger kom i gang fra 10.januar, med en god fortsettelse fra høstsesongen 2021 

Oppstartseminar ble avholdt 20.08 og øvingssesongene 22-23 var i gang, endelig uten 

pandemiavbrudd….    ! 

 

Det er avholdt 35 øvinger i 2022. Noen medlemmer har hatt redusert deltakelse i 

vårsemesteret av forskjellige årsaker, men er fortsatt aktive. 

Det var i hovedsak ganske bra god deltakelse våren bortsett fra et fall i mars ned mot 50% 

men økende utover sesongen!  

 

Tilsvarende ser vi for høsten, med svært god deltakelse med opp mot 80% og stigende til 

rundt 100% opp mot julekonsertene! Veldig bra, og det gjelder å holde dampen opp gjennom 

hele sesongen. Vi ser lyst på utviklingen for 2023! 



  

 

 
 

 

 

5. Aktiviteter 2022 
Det er avholdt 13 konserter av varierende størrelse og innhold i 2022. Alle konsertene har 

vært vellykkede og julekonsertene i år har blitt særs godt mottatt, med godt gjennomført 

program av kor og solist. Vår dirigent skal ha ros for innøving og ledelse av konsertene! 

 

Følgende konserter er gjennomført: 

29.mar Konsert Risenga bo-og behanldingssenter. 

05.apr Konsert Bråset, bo-og behanldingssenter. 

28.apr Konsert Asker Innbyggertorg,. 

17.mai Konsert Erik Byes grav. 

17.mai Konsert Minnestøtten 

17.mai Konsert Asker Torg. 

21.mai Konsert Asker Kulturhus, utescenen 



  

08.jun Konsert Holmen Innbyggertorg. 

12.nov Galla konsert Asker konf,senter  

01.des Før jul konsert Asker innbyggertorg  

04.des Julekosert marked Slemmestad Innbyggertorg 

04.des Mens vi venter Asker kirke 

08.des Erik Bye Kosnert Asker og Bærum historielag 

11.des Adventskonsert Holmen kirke 

12.des Julekonsert Med MellomBlæs, Landøya skole 

 

6. Kontingent. 
Kontingent for 2022 har vært kr 1.200,- pr semester. 

Det er ikke foreslått noen endringer i kontingent for 2023. 

 

7. Økonomi. 
Vår økonomi er noe presset. Vi tok en stor kostnad for rekrutteringskampanjen, men er 

vurdert som en investering på lang sikt. 

Vi har mottatt støttemidler fra Studentenes Studieforbund og fra Asker kommune på 

aktivitetsmidler.  

Styret prioriterer konsertvirksomhet med honorar og det søkes bidrag fra kommune. 

Studieforbund og kommune vil bli de største bidragsytere i 2023. Styret vil arbeide for 

konserter som kan gi større inntekter. Det vil allikevel ikke gjøres endring i vår profil, som 

ikke omfatter store konserter med inngangspenger. Dette er alltid en stor risiko og vil ikke 

være del av AMK sin profil i 2023.01.01 

 

8. Aktiviteter 2023 
Våren 2023 vil bli preget av 17.mai forberedelser og Landssangerstevenet i Fredrikstad primo 

juni.  Men styret forsøker å få til innbyggerkonserter, samt arbeider med et felles opplegg med 

Sandviken Mannskor i tillegg til samarbeidet på landssangerstevnet. Videre vil leder arbeide 

med alternative konsertsteder.  

Vi fortsetter samarbeidet med Sandvikens Mannskor og vil ha felles øvinger fram mot 

Landsangerstevnet i juni. Samarbeidet med MellomBlæs blir ikke prioritert, men vil kunne tas 

opp i høstsemesteret mot julen. 

Videre vil det bli flere konserter på innbyggertorgene. Styret vil også påpeke at vår 

rekruttering mot yngre medlemmer som ikke er gått inn i pensjonsalderen, tilsier at vi bør 

tilstrebe konserter på tidspunkt som passer for kormedlemmer som er i jobb.   

 

9. Valg. 
Valgkomiteens innstilling vil ettersendes. 

 

Godkjent i styret 11.01.23 
 

 


